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ZÁPIS Z 12. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA

OBCE OSTRAVICE

KONANÉHO DNE 29. 04. 2024, OD 17:30 HODIN V HOTELU FREUD

Přítomno 15 členů zastupitelstva:

Bačáková Alena, Ing.

Benešová Marie

Janošcová Markéta

Kokeš Tomáš

Mrkva Luděk, Ing.

Pavlán Jiří

Stankayová Pavlína, Mgr.

Tomečková Vladimíra, Mgr.

Vančura Luděk

Zátopek Jaroslav

Hůrka Miroslav, RNDr.

Klímková Martina

Lojkásek Roman

Mališ Miroslav, Ing.

Valášek Radim, PharmDr.

Omluveni:

-
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1. Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva obce Ostravice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 17:33
hodin starostkou obce Mgr. Pavlínou Stankayovou (dále jako „předsedající“).

Předsedající upozornila veřejnost a zastupitele, že zasedání zastupitelstva je přenášeno
on-line na internetu.

Zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 91 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní
zřízení), v platném znění. Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce
Obecního úřadu Ostravice zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od
22. 4. 2024 do 29. 4. 2024. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“.

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1)
konstatovala, že přítomno je 15 členů zastupitelstva (z celkového počtu všech 15 členů
zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).

2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, zapisovatel

Předsedající navrhla určit členy návrhové komise p. Jaroslava Zátopka a PharmDr. Radima
Valáška. Předsedající navrhla určit ověřovatele zápisu p. Luďka Vančuru a Mgr. Vladimíru
Tomečkovou a zapisovatelku Bc. Pavlu Kryštofovou.

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. Před hlasováním dala předsedající možnost
vyjádřit se přítomným občanům.

Usnesení č. 1/12

Zastupitelstvo obce Ostravice volí členy návrhové komise  Jaroslava Zátopka a
PharmDr. Radima Valáška,  ověřovatele zápisu p. Luďka Vančuru a Mgr. Vladimíru
Tomečkovou  a zapisovatelku Bc. Pavlu Kryštofovou.

Hlasování k usnesení č. 1/12:
Pro: 15
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 1/12 bylo schváleno.

3. Program:

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou zveřejněnou
na úřední desce.

1)     Zahájení

2)     Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, zapisovatelka

3)      Program zasedání zastupitelstva
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4)     Příspěvky spolkům a organizacím

5)     Přijetí dotací MSK

6)     Členství ve Sdružení místních samospráv ČR, z. s.

7)     Majetkový podíl obce ve Svazku obcí Čistá Odra a úprava Stanov Svazku

8)     Obecně závazné vyhlášky

9)     Schválení příspěvku zastupitelům

10)   Memorandum o spolupráci

11)   Majetkové záležitosti

12)   Kontrola plnění usnesení RO č. 26 - 34

13)    Kontrola plnění usnesení ZO č. 11

14)    Různé, diskuze

Rozprava: bez rozpravy

Usnesení č. 2/12

Zastupitelstvo obce Ostravice schvaluje program dnešního zasedání.

Hlasování k usnesení č. 2/12:
Pro: 15
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 2/12 bylo schváleno.

4. Příspěvky spolkům a organizacím

Předsedající přednesla informace k tomuto bodu.

Rozprava:

Moravian-Silesian Tourism, s.r.o. Jedná se o 3. ročník festivalu, navazujeme na Gastrovici,
vystoupí skupina Slza, Uhlíř s kapelou.

SK Nová Dědina, z. s.   Máme nohejbalový klub, děláme dětské hry, můžete se podívat
na naše www stránky. Kdokoli z ostravičanů by chtěl, půjčíme
hřiště zdarma. Je tam antuka na tenis, nohejbal, zázemí na
turnaje.
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Hnízdo Beskydy, z. s. Děláme akce, které jsou otevřené pro veřejnost – kavárny,
tvoření, hodně akcí je zaměřeno pro lepší životní prostředí. Rádi
bychom Vás pozvali na akci 11.5. – je to pikniková snídaně.
Chtěla bych poděkovat ZŠ Ostravice za spolupráci a za vzájemné
návštěvy. Pořádáme letní tábor pro děti. Poskytujeme zázemí
pro Grunik, který tam trénuje.

Sbor dobrovolných hasičů Chtěl bych Vás pozvat 8.6. na výročí založení hasičského sboru.
Máme připravené ukázky, dobové kostýmy, lehká pěna pro děti.

Farní sbor Českobratrské církve evangelické  Pozvánka na koncert klarinetistů – 19.5.
v evangelickém kostele, poděkování za finanční příspěvky na
provoz, na koncerty, akce pro veřejnost. Snažíme se zkulturnit
okolí kostela.

Klub rodičů Ostravice, z. s. Pozvání na Den dětí 30.5. na hřišti TJ Sokol, které dostáváme
bezplatně, za to děkujeme, i za spolupráci, technickou pomoc.
Bude tam skákací hrad, soutěže, pěna pro děti. Večer bývá
u školy letní kino. Poděkování za finanční dar.

Jezdecký oddíl Ostravice, z. s. Chtěli jsme udělat Den dětí i u nás na jízdárně. Pokud by
Klub rodičů měl zájem, mohli bychom to spojit a udělat
nějaké překážky na hřišti. Návrh na spojení s Dnem dětí,
který pořádá Klub rodičů.

Farní sbor Českobratrské církve evangelické  Poděkování za spolupráci a pomoc.
Děkujeme za investici na úpravu okolí kostela. Pozvání na
výročí 150 let, kdy byl kostelík postaven – 23.6.

Sportovky Ostravice, z. s. Poděkování za příspěvek, část peněz poputuje na Grand
Prix – závod s mezinárodní účastí, za zbytek peněz
obnovujeme nářadí ve školní tělocvičně, které můžou
využívat i děti v rámci tělocviku.

Římskokatolická farnost Ostravice Poděkování za chodník u kostela, příspěvek 150 tis.
využijeme na vnitřní omítky, výmalbu. Celková oprava
kostela se bude pohybovat kolem 2 mil. Kč.

TJ Sokol Ostravice  Výročí hasičů proběhne v areálu TJ Sokol Ostravice, jako
všechny akce, bezúplatně. Muži TJ Sokol Ostravice
momentálně vedou tabulku 1.B třídy.
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Spolek BESKYDHOST Poděkování za příspěvek, který je hlavně na projekt Po
medvědích tlapkách. 7.-9.6. znovu budeme dělat chodník
na LH, můžete přijít pomoci, nebo přispět i finančně.

Ing. Mališ Chtěl bych Vám, jako zástupcům spolků na území obce
Ostravice, poděkovat za vytváření spolkové činnosti.
Zároveň bych Vás chtěl pozvat na Den obce Ostravice,
s tím, že spolky jistě pomůžou při organizování Dne obce.
Děkuji TJ Sokolu za bezplatný pronájem.

Mgr. Stankayová 22.6. připravujeme naši tradiční akci Heligonka.
Požádala spolky o aktualizaci vývěsek.

Výtvarná skupina P. Bezruče, spolek Poděkování, tradiční výstava by se měla konat v ZŠ.

Usnesení č. 3/12

Zastupitelstvo obce Ostravice schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí
příspěvku z rozpočtu obce Ostravice pro rok 2024 na základě podaných žádostí, dle novely
zákona č. 250/2000 Sb., těmto organizacím ve výši:

NEINVESTIČNÍ DOTACE:

· Global Partner Péče, z. ú.     70. 000,- Kč

· Český rybářský svaz, z. s.      45. 000,- Kč

· TJ Sokol Ostravice      250. 000,- Kč

· spolek BESKYDHOST      150. 000,- Kč

· Podlysáci, z. s.         65. 000,- Kč

· Charita Frýdek-Místek     154. 000,- Kč

· Středisko sociálních služeb města FnO     60. 000,- Kč

. Myslivecký spolek Horečka       50. 000,- Kč

. Sbor dobrovolných hasičů v Ostravici   100. 000,- Kč

· Farní sbor Českobratrské církve evangelické   50. 000,- Kč

. Římskokatolická farnost Ostravice   150. 000,- Kč

· Výtvarná skupina Petra Bezruče, spolek     35. 000,- Kč

· Junák – český skaut, středisko Ondřejník, z. s.   50. 000,- Kč

. SK Nová Dědina, z. s.       10. 000,- Kč

. Sportovky Ostravice, z. s.                  80. 000,- Kč
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. Moravian-Silesian Tourism, s.r.o.     70. 000,- Kč

. Hnízdo Beskydy, z. s.        50. 000,- Kč

. Jezdecký oddíl Ostravice, z. s.      50. 000,- Kč

. Klub rodičů Ostravice, z. s.       50. 000,- Kč

INVESTIČNÍ DOTACE:

Českobratrská církev evangelická Ostravice   200. 000,- Kč

Zastupitelstvo obce pověřuje starostku k podpisu smluv.

Hlasování k usnesení č. 3/12:
Pro: 15
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 3/12 bylo schváleno.

5. Přijetí dotací MSK

Předsedající přednesla informace k tomuto bodu.

5.A Dotace na realizaci projektu Zavedení parkovacího systému v obci Ostravice

Ing. Bačáková přednesla informace k tomuto bodu. V této první fázi dojde k instalaci
kamerového systému na prvních dvou parkovištích – parkovišti za OÚ a parkovišti u nádraží,
aby MSK měl zdroje, jak obsazené jsou parkoviště v různých obcích. Na základě toho se již
bude tvořit samotný parkovací systém. Momentálně se jedná o přijetí dotace 100 tis. Kč na
přijetí dotace na tyto kamery. Do tohoto systému jsou již zapojeny obce Bílá a Krásná.

Rozprava:

p. Kokeš  Za jak dlouho to vyhodnotíte a kdy a kde se bude za parkování platit?

Mgr. Stankayová V letošním roce, jedná se o obecní parkoviště.

Proběhla diskuze ohledně parkování za COOP.

  Jak to bude s parkováním pro místní občany?

Mgr. Stankayová Rezidenti budou mít přihlášenou SPZ a nebudou nic platit.

Usnesení č. 4/12

Zastupitelstvo obce Ostravice souhlasí s přijetím dotace z Moravskoslezského kraje (dále
poskytovatel), IČ: 708 90 692, 28. října 2771/117, 702 00 Ostrava.
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Poskytovatel podle této smlouvy poskytne příjemci neinvestiční dotaci v maximální výši
83,33 % celkových skutečně vynaložených uznatelných nákladů na realizaci projektu Zavedení
parkovacího systému v obci Ostravice, maximálně však ve výši 100. 000,- Kč.

Kamerový systém bude instalován na budovu OÚ ve vlastnictví obce, Ostravice 577.

Hlasování k usnesení č. 4/12:
Pro: 15
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 4/12 bylo schváleno.

5.B Dotace na realizaci projektu „Omezení průjezdu kamionů obcí Ostravice“

Rozprava:

p. Kokeš Chtějí dotaci za to, že budou stát u Benziny a vybírat pokuty? Navíc to
tady obtěžuje řidiče, kteří se pohybují na Ostravici, kdy zastavují auto
i 6x za den. Provádějí běžnou činnost, za kterou berou plat, vybírají
pokuty.

Mgr. Stankayová Vysvětluje veřejnoprávní smlouvu, na základě které obec Městské policii
FnO platí výjezd.

Proběhla diskuze týkající se činnosti policie na území obce.

Usnesení č. 5/12

Zastupitelstvo obce Ostravice souhlasí s přijetím dotace z Moravskoslezského kraje (dále
poskytovatel), IČ: 708 90 692, 28. října 2771/117, 702 00 Ostrava.

Poskytovatel poskytne příjemci neinvestiční dotaci v maximální výši 250. 000,- Kč účelově
určenou k úhradě uznatelných nákladů projektu „Omezení průjezdu kamionů obcí Ostravice“
– finanční podpora nákladů na hlídky Městské policie v zimních měsících – řízení provozu
nákladní dopravy po silnici I/56 směr Bílá.

Kompenzovány budou mzdové náklady včetně zákonných odvodů a cestovné.

Hlasování k usnesení č. 5/12:
Pro: 14
Proti: 0
Zdrželi se: 1
Usnesení č. 5/12 bylo schváleno.



8

6. Členství ve Sdružení místních samospráv ČR, z. s.

Předsedající přivítala přítomnou krajskou managerku SMS ČR p. Dagmar Novosadovou, která
přednesla informace k tomuto bodu. Představila Sdružení místních samospráv ČR, z. s., které
nabízí poradenství, služby pro obce, vzdělávání.

Rozprava: bez rozpravy

Usnesení č. 6/12

Zastupitelstvo obce Ostravice schvaluje přistoupení obce do Sdružení místních samospráv ČR
na základě § 46 a § 84 odst. 2 písm. e zákona o obcích č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších
předpisů a čl. 3 Stanov Sdružení místních samospráv České republiky a ukládá starostce obce
vyplnění příslušné přihlášky a její zaslání spolu s tímto usnesením na adresu sídla Sdružení
místních samospráv ČR, a to ve lhůtě 30 dnů od jednání zastupitelstva obce.

Hlasování k usnesení č. 6/12:
Pro: 15
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 6/12 bylo schváleno.

7. Majetkový podíl obce ve Svazku obcí Čistá Odra a úprava Stanov Svazku

Předsedající předala slovo předkladateli usnesení p. Kokešovi. Pan Tomáš Kokeš přednesl
své stanovisko k tomuto bodu a předložil návrh 2 usnesení:

1. návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce:

1. projednalo stav, kdy ve stanovách Svazku obcí Čistá Odra IČ: 75063310 není ve smyslu §50
odst. 2 písm. b) zákona 128/2000 Sb. definován majetek členů vložený do Svazku.
Zastupitelstvo obce pověřuje zástupce obce ve Svazku, aby na Sněmu Svazku navrhli
provedení auditu majetkových podílů členů Svazku a navrhli na Sněmu Svazku, aby byly
majetkové podíly uvedeny ve Stanovách Svazku.

2. pověřuje zástupce obce ve Svazku obcí Čistá Odra, aby navrhli provedení auditu příjmů a
výdajů rozděleně po funkčních celcích (ČOV SmVak a.s ve Frýdlantě nad Ostravicí a ČOV Čistá
Odra Ostravice) za období roku 2023.

3. pověřuje starostku obce Ostravice, aby zadala právní kanceláři KVB Advokáti s.r.o,
vypracování právní analýzy možnosti odstoupení od Dohody o narovnání, schválené dne
25.9.2023 usnesením 8/7, zejména z důvodu, že zastupitelům obce Ostravice nebyly, při
podání návrhu předloženy pravdivé a potřebné informace pro řádné rozhodnutí. Dle
důvodové zprávy tohoto usnesení je možné, že zastupitelé byli do rozhodnutí vmanipulováni
lstí, ve smyslu §584 Občanského zákoníku, která mohla v konečném důsledku Svazku a obci
Ostravice na majetkové podílu ve Svazku, způsobit škodu.
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4. pověřuje starostku obce Ostravice, aby zadala právní kanceláři KVB Advokáti s.r.o,
vypracování právní analýzy, zda nemůže dojít k neplatnosti právního plnění realizovaného dle
přijatého usnesení zastupitelstva č. 8/7 ze dne 25.9.2023, případně usnesení Sněmu č. 4 ze
dne 27.9.2023, poněvadž rozdíl mezi pohledávkami Svazku a závazky města, ve výši 1 510 000
Kč nebyl odůvodněn.

5. pověřuje starostku obce Ostravice, aby zadala právní kanceláři KVB Advokáti s.r.o,
vypracování stanoviska, zda je možné majetkové rozdělení Svazku bez potřeby finanční plnění
mezi členy Svazku, případně jaké náklady může obce Ostravice očekávat s převodem majetku
Svazku do majetku obce.

2. návrh usnesení:

Zastupitelstvo obce:

6. odvolává z funkce zástupce obce Ostravice ve Svazku obcí Čistá Odra, IČ: 75063310,
Ing. Miroslava Mališe a Jiřího Pavlána a jako nové zástupce do Svazku obcí Čistá Odra schvaluje
RNDr. Miroslava Hůrku a Ing. Luďka Mrkvu.

Rozprava:

Ing. Mališ Reaguje na informace, které podal p. Kokeš.

p. Kokeš Reaguje na Ing. Mališe.

Proběhla diskuze na téma Svazek obcí Čistá Odra.

Mgr. Stankayová U bodu 1-5 se zdržím, a to z toho důvodu, že p. Kokeš měl s tímto přijít
nejprve na sněm Svazku, kde předložený návrh měli projednat. Pokud by
tam neuspěl, pak jsme to mohli řešit zde na zastupitelstvu.

Přesedající dala hlasovat o návrzích usnesení, které předložil p. Tomáš Kokeš.

Předkladatel: Tomáš Kokeš - zastupitel

Usnesení č. 7/12

Zastupitelstvo obce Ostravice:

1. projednalo stav, kdy ve stanovách Svazku obcí Čistá Odra IČ: 75063310 není ve smyslu §50
odst. 2 písm. b) zákona 128/2000 Sb. definován majetek členů vložený do Svazku.
Zastupitelstvo obce pověřuje zástupce obce ve Svazku, aby na Sněmu Svazku navrhli
provedení auditu majetkových podílů členů Svazku a navrhli na Sněmu Svazku, aby byly
majetkové podíly uvedeny ve Stanovách Svazku.

2. pověřuje zástupce obce ve Svazku obcí Čistá Odra, aby navrhli provedení auditu příjmů a
výdajů rozděleně po funkčních celcích (ČOV SmVaK a. s ve Frýdlantě nad Ostravicí a ČOV Čistá
Odra Ostravice) za období roku 2023.
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3. pověřuje starostku obce Ostravice, aby zadala právní kanceláři KVB Advokáti s.r.o,
vypracování právní analýzy možnosti odstoupení od Dohody o narovnání, schválené dne
25.9.2023 usnesením 8/7, zejména z důvodu, že zastupitelům obce Ostravice nebyly, při
podání návrhu předloženy pravdivé a potřebné informace pro řádné rozhodnutí. Dle
důvodové zprávy tohoto usnesení je možné, že zastupitelé byli do rozhodnutí vmanipulováni
lstí, ve smyslu §584 Občanského zákoníku, která mohla v konečném důsledku Svazku a obci
Ostravice na majetkové podílu ve Svazku, způsobit škodu.

4. pověřuje starostku obce Ostravice, aby zadala právní kanceláři KVB Advokáti s.r.o,
vypracování právní analýzy, zda nemůže dojít k neplatnosti právního plnění realizovaného dle
přijatého usnesení zastupitelstva č.8/7 ze dne 25.9.2023, případně usnesení Sněmu č.4 ze dne
27.9.2023, poněvadž rozdíl mezi pohledávkami Svazku a závazky města, ve výši 1 510 000 Kč
nebyl odůvodněn.

5. pověřuje starostku obce Ostravice, aby zadala právní kanceláři KVB Advokáti s.r.o,
vypracování stanoviska, zda je možné majetkové rozdělení Svazku bez potřeby finanční plnění
mezi členy Svazku, případně jaké náklady může obce Ostravice očekávat s převodem majetku
Svazku do majetku obce.

Hlasování k usnesení č. 7/12:
Pro: 5
Proti: 2
Zdrželi se: 8
Usnesení č. 7/12 nebylo schváleno.

Předkladatel: Tomáš Kokeš – zastupitel

Usnesení č. 8/12

Zastupitelstvo obce Ostravice odvolává z funkce zástupce obce Ostravice ve Svazku obcí Čistá
Odra, IČ: 75063310, Ing. Miroslava Mališe a Jiřího Pavlána a jako nové zástupce do Svazku obcí
Čistá Odra schvaluje RNDr. Miroslava Hůrku a Ing. Luďka Mrkvu.

Hlasování k usnesení č. 8/12:
Pro: 2
Proti: 4
Zdrželi se: 9
Usnesení č. 8/12 nebylo schváleno.

8. Obecně závazné vyhlášky

Předsedající přednesla informace k tomuto bodu.

Rozprava: bez rozpravy.
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Usnesení č. 9/12

Zastupitelstvo obce Ostravice schvaluje vydání obecně závazné vyhlášky obce, kterou se
zrušují tyto obecně závazné vyhlášky:

1) Obecně závazná vyhláška č. 4/1998, o znaku a praporu obce a jejich užívání, ze dne
29. září 1998.

2) Obecně závazná vyhláška obce Ostravice č. 4/2007, o zabezpečení veřejného pořádku
a o udržování čistoty veřejného prostranství, ze dne 20. prosince 2007.

3) Obecně závazná vyhláška č. 2/2016, kterou se mění a doplňuje obecně závazná
vyhláška obce Ostravice č. 4/2007, o zabezpečení veřejného pořádku a o udržování
čistoty veřejného prostranství, ze dne 20. dubna 2016.

  viz příloha č. 3 k tomuto zápisu.

Hlasování k usnesení č. 9/12:
Pro: 15
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 9/12 bylo schváleno.

9. Schválení příspěvku zastupitelům

Předsedající přednesla informace k tomuto bodu.

Rozprava: bez rozpravy

Usnesení č. 10/12

Zastupitelstvo obce Ostravice dle ustanovení § 84 odst. 2 písm. o) a § 80 písm. a) zákona
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, schvaluje poskytnutí
příspěvku na úhradu zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku, jde-li o starostu, místostarostu
nebo člena zastupitelstva obce pověřeného k přijímání projevu vůle snoubenců, že spolu
vstupují do manželství. Příspěvek bude vyjmenovaným osobám poskytován z rozpočtu obce,
a to ve výši 1. 500,- Kč za den, ve kterém se konal alespoň jeden svatební obřad nebo obřad
vítání občánků nebo další slavnostní obřad.

Hlasování k usnesení č. 10/12:
Pro: 14
Proti: 0
Zdrželi se: 1
Usnesení č. 10/12 bylo schváleno.

10. Memorandum o spolupráci

Předsedající přednesla informace k tomuto bodu.
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Zastupitel p. Jaroslav Zátopek opustil jednání v 19.08 h.

Rozprava: bez rozpravy

Usnesení č. 11/12

Zastupitelstvo obce Ostravice schvaluje Memorandum o spolupráci obcí a Moravskoslezského
kraje v lokalitě vrcholu a okolí Lysé hory a schvaluje zapojení obce Ostravice k tomuto
Memorandu viz příloha č. 4.

Hlasování k usnesení č. 11/12:
Pro: 14
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 11/12 bylo schváleno.

11.Majetkové záležitosti

Předsedající přednesla informace k tomuto bodu.

Rozprava: bez rozpravy

11.A Převod pozemku ÚZSVM

Obci Ostravice byla předložena nabídka Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových
pro úplatný převod pozemku parc. č. 809/11 v k. ú. Staré Hamry 2, obec Ostravice (úsek
komunikace kolem horních paneláků, cena nebyla stanovena).

Rozprava: bez rozpravy

Usnesení č. 12/12

Zastupitelstvo obce Ostravice schvaluje nabídku ÚZSVM pro úplatný převod pozemku
parc. č. 809/11 v k. ú. Staré Hamry 2, obec Ostravice. Návrh smlouvy na převod pozemku bude
předložen Zastupitelstvu ke schválení.

Hlasování k usnesení č. 12/12:
Pro: 0
Proti: 13
Zdrželi se: 1
Usnesení č. 12/12 nebylo schváleno.

Zastupitel p. Jaroslav Zátopek se vrátil za zasedání v 19.12.

11.B Převod pozemku Biskupství

Ing. Mališ přednesl informace k tomuto bodu. Obci Ostravice byla předložena nabídka
Biskupství ostravsko-opavského pro převod pozemku parc. č. 211/1 v k. ú. Ostravice 1 (úsek
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komunikace v chatovišti za Starou cestou, není návaznost na obecní komunikace, cena nebyla
stanovena).

Rozprava: bez rozpravy

Usnesení č. 13/12

Zastupitelstvo obce Ostravice schvaluje nabídku k převodu pozemku parc. č. 211/1
v k. ú. Ostravice 1. Návrh smlouvy na převod pozemku bude předložen zastupitelstvu
ke schválení.

Hlasování k usnesení č. 13/12:
Pro: 0
Proti: 14
Zdrželi se: 1
Usnesení č. 13/12 nebylo schváleno.

12. Kontrola plnění usnesení RO č. 26 - 34

Zastupitelstvu obce byl předložen zápis z 26 - 34 zasedání RO.

Předsedající požádala místostarostu pana Jiřího Pavlána o přednesení zprávy o činnosti rady
obce za minulé období.

Pan Jiří Pavlán přednesl zprávu o činnosti rady obce. Zápisy z jednání rady obce jsou vyvěšeny
na úřední desce obecního úřadu, zastupitelé je dostali v materiálech. Zápisy jsou k nahlédnutí
na obecním úřadě.

Rozprava:

p. Kokeš RO č. 21/32 týkající se odvolání 2 členů školské rady – jaké důvody byly pro
odvolání těchto členů? Pan Kokeš vznesl dotaz, proč tito členové školské rady
nebyli také pozváni na radu, jako paní ředitelka?

p. Pavlán Jejich aktivita neodpovídala požadavkům, které jsou na tyto zástupce kladeny.

p. Janošcová Vznesla dotaz k ustanovení školské rady.

Ing. Mališ Reagoval na dotaz.

p. Kokeš    18/32 na zasedání zastupitelstva jste pane Ing. Mališi obhajoval činnost školy,
najednou se při jmenování konkurzní komise jmenujete předsedou. Nemáte
pocit, že jste ve střetu zájmů vůči současné paní ředitelce? Vystupoval jste jako
obhájce školy.

Ing. Mališ Komise je 8-mi členná, nevidím, že bych měl být ve střetu zájmu, jelikož nemám
k této paní ředitelce žádné osobní vazby. Pokud mi vyčítáte, že jsem byl na
jednání řádně připraven a argumentoval jsem jiným názorem, než Vy, bohužel
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taková je demokracie. Vyjadřoval jsem se k chodu příspěvkové organizace pod
vedením paní ředitelky.

Ing. Mrkva Také se mi nelíbilo to samojmenování na předsedu výběrové komise. Zdálo by
se mi férové, kdyby komisi předsedala starostka obce. Mi to přijde, jako Vy byste
se jmenoval starostou obce a starostka byla vyšachována z této důležité role.

Usnesení č. 14/12

Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu o činnosti rady obce a rozpočtovou změnu č. 10 ke dni
18.12.2023, schválenou RO, usnesením č. 17/27.

Hlasování k usnesení č. 14/12:
Pro: 15
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 14/12 bylo schváleno.

13. Kontrola plnění usnesení ZO č. 11

Zastupitelstvu obce byl předložen zápis č. 11 ze zasedání ZO. Předsedající seznámila
zastupitele a veřejnost s plněním usnesení z 11. zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava:

Ing. Mališ Přednesl shrnutí konkurzního řízení a dosavadní časový průběh tohoto řízení.
Bylo doručeno 5 nabídek, které byly řádně zaevidovány. Dnešního dne v 11 h
zasedla celá 8-mi členná komise, kdy se otevíraly doručené obálky. 21.5. se
budou konat ústní pohovory s uchazeči.

Usnesení č. 15/12

Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu o plnění usnesení z 11. zasedání zastupitelstva obce.

Hlasování k usnesení č. 15/12:
Pro: 15
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Usnesení č. 15/12 bylo schváleno.
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14. Různé, diskuse

Rozprava:

Ing. Mrkva Byl jsem svědkem toho, že do budovy OÚ se snaží dostat vozíčkář. Není
to možné se na návštěvu lékaře se dostat s vozíčkem?

Mgr. Stankayová Je vyrobena rampa, která se pro tyto účely používá. Tuto rampu jsme
nechali vyrobit a zaplatili na podnět paní doktorky a sestřičky. Nevím,
proč to nepoužili. Rampa tam nemůže být umístěna trvale.

Ing. Bačáková Je to přenosná rampa, kterou má sestřička ve svém zázemí a po domluvě
s daným pacientem ji tam nainstaluje, kdy to není nic složitého, ani to
není těžké. Mohla to být chyba pacienta, který mohl být neobjednaný,
nebo nekomunikoval. Sestra rampu běžně používá.

  Mělo by to tam být někde vyvěšeno, že rampa je k dispozici.

  Dotaz, jestli se už řešila časová prodleva závor železnice na křižovatce.

Proběhla diskuze na téma křižovatka – žel. přejezd.

 Jak je to s čerpáním dotací na chodníky – realizovaný u kostela a chodník
s lávkou směrem na Novou Dědinu?

Ing. Bačáková Žádost jsme podanou měli, co se týče té Sokolské chaty – chodník
směrem na Novou Dědinu, potom jsme žádost stáhli, protože došlo ke
změnám  u poskytovatele dotace i u projektu, takže by nebyla ta dotace
výhodná.

K jakým změnám v projektu došlo?

Ing. Bačáková Došlo k tomu, že byla změněná konstrukce lávky, protože v původním
projektu byly jiné rozměry. Došlo ke konstrukčním změnám, které by
nebyly uznatelné položky.

Proběhla diskuze na téma dotace.

Mgr. Stankayová ŘSD plánuje velkou rekonstrukci I/56, v rozsahu přes celou Ostravici, od
září, která bude trvat 2 roky. Z tohoto důvodu, kdy neexistuje objízdná
trasa, budeme muset odložit rekonstrukci Bezručova mostu.

Co se týče obecního úřadu, jednala jsem s ředitelem SFŽP, jestli můžeme
získat nějakou dotaci a momentálně nám bylo řečeno, ať ještě
připravíme energetický audit, na kterém se pracuje.

V létě chystáme plot MŠ a rekonstrukci kuchyně MŠ.

  Kolik jste pane Kokeši podal trestních oznámení tady na lidi?

p. Kokeš  Cca 20-30.
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Předsedající přednesla informaci, že od 1.9. budou v obci 2 zubařky, bude spuštěn elektronický
registrační systém. Paní zubařka bude přijímat postupně na základě registračního systému.

Další jednání zastupitelstva bude 17.6. 2024.

Předsedající ukončila 12. zasedání zastupitelstva obce Ostravice v 19.48 hod.

Přílohy zápisu:

1. Prezenční listina.

2. Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích.

3. Obecně závazná vyhláška.

4. Memorandum o spolupráci obcí a Moravskoslezského kraje v lokalitě vrcholu a
okolí Lysé hory.

Zápis byl vyhotoven dne: 3.5.2024

Zapisovatelka: Bc. Pavla Kryštofová v. r.

Ověřovatelé:     p. Luděk Vančura v. r. ........................... dne ...........................................

                           Mgr. Vladimíra Tomečková v. r. .............. dne ...........................................

Starostka:         Mgr. Pavlína Stankayová v. r. ...................dne ...........................................

Místostarosta: p. Jiří Pavlán v. r. ....................................... dne ...........................................

Místostarosta: Ing. Miroslav Mališ v. r. .............................. dne ...........................................

Razítko obce:

(není povinné)




